



经营者名称

已实施并保持饲料安全及质量管理体系，包括符合良好操作规范（GMP），遵守：

FAMI-QS 规范 (第 6 版, 2018-10-02)

在以下场所 XXX

FAMI-QS 场所注册号：FAM-xxxx/xx

来自生物过程-化学-混合-配方-采矿-提取工艺流程的特殊饲料成分

生产和/或贸易活动

饲料链类别 DI, K, FI, FII

经营者根据 FAMI-QS 供应链诚信模块 V XX 实施饲料欺诈/饲料防御措施

注册号：069FAMxxxxx

颁发日期：xxxx-xx-xx

有效期至：xxxx-xx-xx



KaiXin Certification



颁发机构：凯新认证（北京）有限公司

Issued by: KaiXin Certification (Beijing) Co., Ltd

地址：中国北京市东城区新中西街新中大厦309室

Address: Room 309, Xin Zhong Building, Xin Zhong West street, Dong Cheng District, Beijing, China

证书的有效性请查www.FAMI-QS.org

For the validity of this certificate please check www.FAMI-QS.org

本证书可通过公司网站www.kcb-china.com或电子邮件kcb@kcb-china.com进行查询。本证书在国家规定的各行政、资质许可范围及有效期内使用有效。

Organizations can verify the certificate status on website www.kcb-china.com or by email kcb@kcb-china.com. The certificate should be used under national specified administrative license scope and within the valid date.



Operator's Name

has implemented and maintains a Feed Safety and Quality Management System including Good Manufacturing Practice (GMP) in compliance with:

FAMI-QS Code (Version 6, 2018-10-02)

on the following site/s XXX

FAMI-QS Site Registration: FAM-xxxx/xx

for Production and/ or Trading of Specialty Feed Ingredients From Bioprocess

– Chemical – Mixing – Formulating – Mining – Extraction

Feed Chain Category DI, K, FI, FII

The Operator implements measures for feed fraud / feed defense according to the FAMI-QS Supply Chain Integrity Module V XX

Registration No.:069FAMxxxxx

Issue date: xxxx-xx-xx

Valid until: xxxx-xx-xx



KaiXin Certification



颁发机构: 凯新认证(北京)有限公司

Issued by: KaiXin Certification (Beijing) Co., Ltd

地址: 中国北京市东城区新中西街新中大厦309室

Address: Room 309, Xin Zhong Building, Xin Zhong West street, Dong Cheng District, Beijing, China

证书的有效性请查www.FAMI-QS.org

For the validity of this certificate please check www.FAMI-QS.org

本证书可通过公司网站www.kcb-china.com或电子邮件kcb@kcb-china.com进行查询。本证书在国家规定的各行政、资质许可范围及有效期内使用有效。

Organizations can verify the certificate status on website www.kcb-china.com or by email kcb@kcb-china.com. The certificate should be used under national specified administrative license scope and within the valid date.